

Referat af bestyrelsesmøde for forsamlingshuset den 9. juni 2022

Deltager: Mette Maimann, Rolf Persson, Lone Clausen, Helle Olesen, Ingeborg Mølbak og Tim Hansen

Afbud fra Henning Grønnegård, Georg Lorentzen og Lisbet Hess

Siden sidst: Der har været 2 arrangementer i huset siden sidste møde.

Økonom: Der er pt. 174.000 kr. på kontoen og 65.000 kr. på tilskudskontoen

Materialerne til renovation af tag er betalt og tagpladerne er leveret.

Vandværksbygningen: Der er støbt gulv og ny dør er ved at blive sat ind.

Taget mangler at blive tjæret taget og der skal pudset op omkring tagkanterne. Ovenlysvindue er sat i bero indtil der er bedre økonomi.

Vedr. udgifter til strømforbrug i bygningen, skal samarbejdsforum tage punktet op i ved næste bestyrelsesmøde. Det foreslås at brugerne deles om udgifterne.

Sommerfesten: Det bliver den 6. august der afholdes sommerfesten. Programmet er som tidligere år, om eftermiddagen vil der være boder af forskellig slags, som Loppemarked, salg af kaffe og kage samt øl og vand. Konkurrence i hønse skidning, petanque og måske rundboldspil. Om aftenen fælles spisning i teltet. Telte sættes op den 1. august, hvor der gerne skulle være mange frivillige med til opgaven,

Samarbejdsforum: Rolf refererede fra sidst afholdte møde i samarbejdsforum.

Fondssøgning: Lone har fået negativt svar fra Brandkassen. Begrundelse for afslag er her som hos de andre fonde, at de synes projektet er fint, men at vi er velkomne til at vende tilbage, når vi har fået indsamlet et startbeløb. Derfor blev det besluttet, at Lone, Henning og måske Mette vil kontakte banken for at høre om mulighederne for lån.

Det blev også vedtaget, at vi skal kontakte lodsejerlauget, om mulig støtte til projektet med forsamlingshuset. Mette tager kontakt til lodsejerlauget.

Ventilator i køkkenet. Der blev bevilliget 5.000 kr. til en ny ventilator i køkkenet.

Støttefest for forsamlingshuset 18. juni. Der er indtil i dag kommet ca. 20 tilmeldinger. Hvis der ikke inden den 12. juni er kommet 30 tilmeldinger, skal festen flyttes til en efterårsfest. Måske en temafest.

Privat parkering. Der er efterhånden flere som permanent bruger forsamlingshusets parkeringsplads. Derfor skal der sættes skilte op i vinduerne om parkering at **kun** er for forsamlingshusets gæster. Tim vil producere skilte.

Foreningen for stevnske forsamlingshuse. Der er ca. 12 forsamlingshuse med i foreningen, ud af de 16 som er på Stevns. Formålet med foreningen er at udveksle ideer og erfaringer. Lægge fælles pres på kommunen når det er nødvendigt, lave aftaler med forsikringselskaber. 19. sep. Holdes der møde i Sigerslev forsamlingshuse, hvor der er spisning og 2-3 bestyrelsesmedlemmer kan deltage.

Eventuelt. Lone vil forsøge at få kontakt Karen Secher fra Hellested, for at høre hvilke knapper de har trykket på for at skaffe penge til Hellested forsamlingshus

Reff. Ingeborg Mølbak